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PROCES - VERBAL 

Încheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Medgidia, din data de 

31 martie 2021, ora 16
30 

 

Consiliul Local al Municipiului Medgidia s-a întrunit astăzi, 31 martie 2021, ȋn şedinţă ordinară, fiind 

convocat în baza dispoziţiei primarului nr. 322/24.03.2021. 

Şedinţa ordinară are loc la sediul Consiliului Local, în sala de şedinţe, incepând cu orele 16
30 

şi este 

publică.  

La şedinţă sunt prezenţi 16 consilieri locali. Lipseşte doamna Daniel Daniela. 

Preşedinte de şedinţă este desemnat domnul consilier local Arslan Ozgun. 

Participă: primarul, Valentin Vrabie, domnişoara secretar general al Municipiului Medgidia, Solomon 

Melania şi domnii consilieri locali supleanţi, Brânză Dumitru şi Sali Sabri. 

Sunt invitaţi: doamna Prunău Elena-Daniela- şef serviciu APL, doamna Ceauşu Ionela-consilier 

R.C.L.M.P.A. şi  mass-media. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Domnule preşedinte de ce nu le permiteţi angajaţilor să participe la 

şedinţe, având în vedere că angajaţii din primărie, în timpul zilei, nu nu suportă toate rigorile pandemiei? 

Dl. preşedinte de şedinţă: Doamnă, eu sunt preşedinte. Nu v-am dat cuvântul.  

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Sunt angajaţi ai primăriei care au ceva de spus acum. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Lăsaţi-mă să supun la vot, să validez consilierii şi după aceea discutăm. 

Se supune la vot procesul-verbal ȋncheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

Municipiului din data de 25.02.2021 care se votează cu 14 voturi „pentru” şi 2 voturi „abţinere” (domnii 

consilieri Moşescu Bogdan-Marian şi Lupu Ionuţ). 

Este invitat domnul Brânză Dumitru, consilier local ales pe listele Partidului Naţional Liberal în urma 

scrutinului din 27.09.2020 pentru autorităţile publice locale, având mandatul validat conform Incheierii nr. 

318/10.03.2021 pronunţată de Judecătoria Medgidia în dosarul civil nr. 1495/256/2021, să depună jurământul în 

faţa Consiliului local al municipiului Medgidia. 

Soseşte la şedinţă doamna consilier Daniel Daniela. 

Este invitat domnul Sali Sabri, consilier local ales pe listele Partidului Social Democrat în urma 

scrutinului din 27.09.2020 pentru autorităţile publice locale, având mandatul validat conform Sentinţei civile nr. 

297/04.03.2021 pronunţată de Judecătoria Medgidia în dosarul civil nr. 1494/256/2021, să depună jurământul în 

faţa Consiliului local al municipiului Medgidia. 

 După depunerea jurămintelor, domnul preşedinte de şedinţă precizează faptul că numărul consilierilor 

prezenţi la şedinţă este 19. 

 Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Domnule preşedinte, revin cu întrebarea. De ce nu le permiteţi 

angajaţilor primăriei care vor să participe? 

 Dl. preşedinte de şedinţă: In primul rând nu v-am dat cuvântul, iar în al doilea rând nu le-am interzis eu 

angajaţilor primăriei să vină în sală. 

 Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Noi vă propunem şi dorim să participe şi angajaţii. 

 Dl. consilier Zisu Constantin: Suntem prea mulţi, doamna consilier. 

 Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu suntem, domnul consilier.  

 Dl. consilier Zisu Constantin: Suntem în pandemie şi suntem foarte mulţi.  

 Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Vreau să vă spun că la festinurile şi mesele primarului de la 

stadion... 

 Dl. consilier Zisu Constantin: Nu are nicio legătură. Aţi început show-ul? 

 Dl. preşedinte de şedinţă: Doamnă, nu are nicio legătură. 

 Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Ba are o legătură. Pentru amărâţii care sunt în primărie şi de care îşi 

bate joc primarul, nu se poate să participe, dar pentru festinurile pe care le face pe la stadion se poate. 

Dl. preşedinte de şedinţă:  Nu are legătura una cu alta. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Are o mare legătură. 
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Dl. preşedinte de şedinţă: Deviem de la subiect. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: O să vedeţi ce legătură are în continuare. O să vorbesc în continuare. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Aş dori să supun suspendarea dezbaterilor în şedinţă, pentru că au fost 

comisii, v-aţi spus fiecare punctul de vedere, suntem şi în perioadă de pandemie. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu se poate aşa ceva. Este abuziv. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Supun la vot. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu există aşa ceva. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Ba da, există. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Supuneţi la vot pentru că aveţi majoritate, dar avem dreptul să 

vorbim şi o să vorbesc chiar dacă nu îmi daţi voie, mai ales ca avem proiecte care se referă la abuzurile 

primarului şi acte de corupţie. 

Dl. preşedinte de şedinţă: De ce nu le-aţi adus în comisie? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Vreau să vorbesc. 

Dl. preşedinte de şedinţă: De ce nu le-aţi adus în comisie? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Le-am adus în comisie şi vreau să le comunic aici ca să fie 

consemnate în procesul-verbal de şedinţă pentru că mâine voi merge la DNA. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Cui vreţi să le comunicaţi? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Vreau ca procesul-verbal să aibă consemnat aceste discuţii ale 

noastre. Vă rog să nu faceţi abuz în serviciu. Va rog insistent să nu faceţi abuz în serviciu. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Domnule preşedinte, faceţi un mare abuz dacă propuneţi asta. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Mâine merg la DNA cu toate problemele pe care le-aş spune aici, 

oricum le înregistrez şi le comunic aici. In şedinţa asta voi vorbi. 

Dl. preşedinte de şedinţă: De asta sunt instituţii, să vă duceţi şi să faceţi. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Dar trebuie consemnate în şedinţa de Consiliu. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Nu e adevărat, doamnă. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Domnul primar, dumneata care ai făcut atâtea abuzuri şi atâtea acte 

de corupţie, să fie consemnate în procesul-verbal de şedinţă. Acte de corupţie. Inclusiv în şedinţa de astăzi 

avem proiecte de hotărâre care propun acte de corupţie. Veniţi cu organigramă unde faceţi lucruri... 

Dl. preşedinte de şedinţă: Doamnă, ne lăsaţi? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Dacă ne lăsaţi să vorbim, vă las.  

Dl. primar Valentin Vrabie: Dar dumneavoastră conduceţi ţara asta? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Domnule primar, de data asta o să am de spus foarte multe lucruri. 

Iar mâine voi acţiona la DNA pentru ce aţi făcut zilele astea la primărie. Primăria este condusă de amanta 

dumneavoastră şi pentru asta noi, restul, nu trebuie să înghiţim. Vă rog să vă retrageţi! 

Dl. primar Valentin Vrabie: Cum adică să mă retrag? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Dacă nu vă convine ce avem de spus. Primăria a ajuns să fie condusă 

de oameni pe care i-aţi angajat abuziv prin concursuri pe care nu le-aţi făcut legal. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Aici nu se merge pe tonul vocal. Lăsaţi-mă să conduc şedinţa. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Dacă nu ne permiteţi să vorbim şi veniţi cu lucruri abuzive. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Mă lăsaţi să conduc şedinţa? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Ceri voie să conduci şedinţa, domnul preşedinte? 

Dl. consilier Rapciuc Bogdan-Gheorghe: Doamnă, dar sunteţi doar dumneavoastră aici, noi nu suntem 

prezenţi? 

Dna. consilier Daniel Daniela: Doamna Vlădescu, nu e cazul să începem şedinţa pe acest ton. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: O să vorbesc cât o să pot pentru oamenii ăştia de care ne batem joc. 

Işi bate joc primarul.  

Dna. consilier Daniel Daniela: Nu ţipaţi. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Dacă ne lăsaţi să vorbim, nu ţipăm, dar dacă nu ne lăsaţi să vorbim, 

vom ţipa. 
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Dna. consilier Daniel Daniela: Nu v-a pus nimeni pumnul în gură. Aveţi media. Puteţi să vorbiţi 

oriunde. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu, în şedinţă, să se consemneze în procesul-verbal. Pentru că acest 

proces-verbal va trebui folosit în acţiunile penale. 

Dna. consilier Daniel Daniela: Doamnă, am ajuns să venim la şedinţele astea cu gândul că 

dumneavoastră începeţi cu urlete. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu, doamnă, eu vă apăr, dacă nu aţi înţeles. Daca nu aţi înţeles, vă 

apăr interesele. 

Dna. consilier Daniel Daniela: Pot să mă apăr şi singură, nu am nevoie de apărarea dumneavoastră. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Ne apărăm fiecare. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu ştiţi pentru că nu cunoaşteţi toate activităţile administraţiei 

publice locale. 

Dna. consilier Daniel Daniela: Numai dumneavoastră le cunoaşteţi? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu, eu vreau să se consemneze în procesul-verbal de şedinţă ce am 

de spus. 

Dl. consilier Zisu Constantin: Să începem şedinţa odată. E show ăsta. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: S-o începem în mod legal. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Pandemie nu este când faceţi petreceri la cârciumă în timpul situaţiei 

de urgenţă? Avem înregistrări. Atunci nu e pandemie? 

Dl. consilier Rapciuc Bogadan Gheorghe: Ferească Dumnezeu! 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu e niciun ferească Dumnezeu. Pentru toate avem probe, 

înregistrări, înscrisuri care demonstrează că aţi făcut abuzuri. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Sunteţi preşedinte sau ce facem? Stăm să ne bălăcărească o ţaţă? Credeţi că 

eu vin să mă expun, nu credeţi că e prea mult? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: V-aţi expus la acte de corupţie. 

Dl. preşedinte de şedinţă:  Doamnă, nu v-am dat cuvântul, gata. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Domnul preşedinte, să ştiţi că pentru proiectele astea muncesc sute de 

oameni. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Lăsaţi că am muncit noi şi dumneata te-ai folosit. 

Dl. preşedinte de şedinţă:  Doamnă, nu v-am dat cuvântul, gata! 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Să ne daţi voie să vorbim în şedinţă. Nu vă las până nu îmi daţi voie 

să vorbesc să se consemneze în procesul-verbal de şedinţă. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Nu suntem obligaţi să vă ascultăm. Nu vă dau cuvântul. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Stau de 10 minute. 

Dl. preşedinte de şedinţă:  Stăm de 10 minute, dar nici nu am început şedinţa. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Mi se pare lipsă de respect. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Dar respectul faţă de restul majorităţii care e? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Opriţi moara stricată de acolo. 

Dl. preşedinte de şedinţă:  Dar nu vă dau cuvântul. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Mai uşor, domnul parazit! Nu se poate ca 5 oameni să îşi bată joc de 14 

oameni. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Am o rugăminte să opriţi circul. 

Dl. consilier Zisu Constantin: Circul îl faceţi voi. 

Dl. consilier Rapciuc Bogdan-Gheorghe: Domnul Moşescu, dar vorbiţi dumneavoastră frumos! 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Aveţi o moară, nu se mai opreşte. 

Dl. consilier Rapciuc Bogdan-Gheorghe: Folosiţi un limbaj adecvat. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Ai moara lângă tine, domnul Moşescu. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Nu aţi luat cuvântul civilizat şi politicos. E frumos? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Imi dai tu mie lecţii, copilule? Imi dai tu mie lecţii cum e cu civilizaţia? 



4 
 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Da, pentru că sunteţi un corupt. Aţi delapidat, aţi făcut acte de 

corupţie. Si vă dăm lecţii acum. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Domnul preşedinte, ţineţi şedinţa sau 4 oameni îşi bat joc de 15 oameni? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Se comportă ca un stăpân. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Nu v-am dat cuvântul. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Zici că e dictator. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Nu v-am dau cuvântul! 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu ne puneţi pumnul în gură. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Nu vă dau cuvântul acum! 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Vorbeşte de 10 minute în continuu, nu îl mai opreşte nimeni. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Eu am vorbit? 

Dna consilier Eftimi Sorina: Domnul preşedinte, având în vedere pandemia cu care ne confruntăm şi 

faptul că multe primării din multe localităţi susţin aceste şedinţe online, nu am putea să procedăm şi noi la 

fel? Ne expunem aici. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: E o propunere de bun simţ. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Da, sunt de acord. Avem o hotărâre de consiliu în care este stabilit să 

avem şedinţe online. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Haideţi, domnul preşedinte, începem şedinţa? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: A adresat o întrebare civilizată. Opriţi dictatura asta! 

Dl. primar Valentin Vrabie: Cât tupeu să ai! 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Tupeistul e altul că urlă. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Vrea să nu se audă ce avem de spus despre acţiunile de delapidare, 

prejudicii şi toate celelalte. Ne pune pumnul în gură şi nu vrea să vorbim despre organigramă. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: E o dictatură a majorităţii, a stăpânului. 

 

Dl preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul ordinii de zi care se votează în unanimitate. 

 

In cadrul şedinţei ordinare din data de 31.03.2021 au fost analizate şi adoptate următoarele hotărâri cu 

următorul cvorum: 

 

Ordinea de zi cuprinde: 

I. PROIECTE DE HOTĂRÂRI 

 

 Proiectul de hotarare nr. 58 privind modificarea componenţei Comisiei de specialitate pentru probleme 

de dezvoltare economico-sociala, buget, finanţe, administrarea domeniului public şi privat al municipiului, 

servicii, comerţ şi agricultură, ca urmare a demisiei domnului Bereş Adrian-Petre. 

 

  Proiectul de hotarare nr. 59 privind modificarea componenţei Comisiei de specialitate pentru probleme 

de învăţământ, sănătate şi familie, muncă şi protecţie socială, activităţi social-culturale şi culte, ca urmare a 

demisiei domnului Teodorescu Valeriu-Romeo. 

 

 Proiectul de hotarare nr. 37 pentru modificarea Anexelor nr. 1 şi nr. 2 ale H.C.L. nr. 117/26.11.2020 

privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local Medgidia în Consiliile de Administraţie şi în Comisiile de 

evaluare şi asigurarea calităţii, ale unităţilor de învăţământ preuniversitar din municipiul Medgidia, începând cu 

anul şcolar 2020-2021. 

 

 Proiectul de hotarare nr. 38 privind aprobarea numărului maxim de posturi de asistenţi personali ai 

persoanelor cu handicap grav din municipiul Medgidia, pentru anul 2021. 
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 Proiectul de hotarare nr. 39 privind instituirea unor sectoare de drum cu sens unic din municipiul 

Medgidia. 

 

 Proiectul de hotarare nr. 40 privind aprobarea numărului şi a cuantumului burselor care se vor acorda 

elevilor din învăţământul preuniversitar de stat pentru semestrul I al anului şcolar 2020-2021. 

 

 Proiectul de hotarare nr. 41 privind aprobarea Planului de Ordine şi Siguranţă Publică al Poliţiei Locale 

Medgidia. 

 

 Proiectul de hotarare nr. 42 privind aprobarea numirii domnului Tutungiu Nicolae în funcţia de 

conducere de director al Clubului Sportiv Medgidia. 

 

 Proiectul de hotarare nr. 43 privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice-faza D.A.L.I. şi a 

indicatorilor tehnico-economici pentru proiectul “Reabilitare şi modernizare imobil strada Republicii, nr. 34 din 

municipiul Medgidia-faza D.A.L.I.”. 

 

 Proiectul de hotarare nr. 45 privind aprobarea Structurii organizatorice şi a Statului de funcţii ale 

aparatului de specialitate al primarului municipiului Medgidia, judeţul Constanţa. 

 

 Proiectul de hotarare nr. 46 privind aprobarea completării inventarului domeniului privat al 

Municipiului Medgidia, conform Anexei la procesul-verbal al comisiei de inventariere nr. 3381/09.03.2021. 

 

Proiectul de hotarare nr. 47  privind aprobarea dezmembrării imobilului-teren intravilan în suprafaţă de 

14037 mp, având număr cadastral 102314 şi înscris în Carte funciară nr. 102314 a unităţii administrativ-

teritoriale Medgidia. 

 

 Proiectul de hotarare nr. 48 privind acceptarea de către Municipiul Medgidia, judeţul Constanţa a 

ofertei de donaţie autentificată sub nr. 343/18.02.2021, din partea EGAL TEAM S.R.L.. 

 

Proiectul de hotarare nr. 49 pentru modificarea H.C.L. nr. 134/21.12.2020 privind aprobarea 

documentaţiei de primă înscriere a unor imobile în sistemul integrat de cadastru şi carte funciară şi includerea în 

domeniul public al Municipiului Medgidia. 

 

 Proiectul de hotarare nr. 50 privind iniţierea procedurii de vânzare a imobilului teren intravilan aflat în 

domeniul privat al municipiului Medgidia, în suprafaţă de 133 mp, având număr cadastral 106095 şi înscris în 

C.F. nr. 106095, în condiţiile art. 364 alin. (1) si (2) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completăfrile ulterioare. 

 

 Proiectul de hotarare nr. 51 privind aprobarea vânzării prin licitaţie publică a imobilului teren 

intravilan aflat în domeniul privat al municipiului Medgidia, identificat cu număr cadastral 109026 şi înscris în 

Cartea Funciară Nr. 109026. 

 

Proiectul de hotarare nr. 52 privind aprobarea listei de priorităţi pentru repartizarea locuinţelor tip 

A.N.L. în municipiul Medgidia, în anul 2021. 

 

 Proiectul de hotarare nr. 53 privind aprobarea reglementării situaţiei juridice a persoanelor tolerate în 

locuinţele aparţinând U.A.T. Medgidia. 

 

 Proiectul de hotarare nr. 54 privind atribuirea în folosinţă gratuită către Asociaţia “Cluster pentru 

promovarea afacerilor specializate în tehnologii şi surse alternative de energie-Medgreen-sud-est şi Regiunea 
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Bucureşti-Ilfov” a unei părţi, respectiv camera 20, parte a imobilului situat în municipiul Medgidia, str. Decebal, 

nr. 35, judeţul Constanţa, proprietate publică a municipiului Medgidia, identificat cu nr. cadastral 108060 şi 

înscris în Cartea funciară nr. 108060, pe perioadă de 5 ani. 

 

 Proiectul de hotarare nr. 55 privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al Spitalului Municipal 

Medgidia, judeţul Constanţa, previzionat pentru  anul 2021. 

 

 Proiectul de hotarare nr. 56 privind aprobarea modificării organigramei şi a statului de funcţii ale 

Spitalului Municipal Medgidia. 

 

 Proiectul de hotarare nr. 57 privind acordarea unor stimulente lunare pentru salariaţii din cadrul 

Spitalului Municipal Medgidia, pentru anul 2021. 

 

II. DIVERSE  

1. Adresa Spitalului Municipal Medgidia nr. 3535/18.03.2021, inregistrată sub nr. 7844/19.03.2021 

2. Informarea Consiliului Local cu privire la faptul că la data de 31.12.2020 Municipiul Medgidia nu 

înregistra plăţi restante. 

 

Se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 58 ) privind modificarea 

componenţei Comisiei de specialitate pentru probleme de dezvoltare economico-sociala, buget, finanţe, 

administrarea domeniului public şi privat al municipiului , servicii, comerţ şi agricultură, ca urmare a demisiei 

domnului Bereş Adrian-Petre. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Avem la mapă proiectul de hotărâre avizat de secretar. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 58 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi “pentru”. 

Se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 59) privind modificarea 

componenţei Comisiei de specialitate pentru probleme de învăţământ, sănătate şi familie, muncă şi protecţie 

socială, activităţi social-culturale şi culte, ca urmare a demisiei domnului Teodorescu Valeriu-Romeo. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Avem la mapă proiectul de hotărâre avizat de secretar. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 59 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi „pentru”. 

Se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 37) pentru modificarea Anexelor 

nr. 1 şi nr. 2 ale H.C.L. nr. 117/26.11.2020 privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local Medgidia în 

Consiliile de Administraţie şi în Comisiile de evaluare şi asigurarea calităţii, ale unităţilor de învăţământ 

preuniversitar din municipiul Medgidia, începând cu anul şcolar 2020-2021. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Avem la mapă avizul secretarului şi avizul comisiilor de specialitate. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 37 de pe ordinea de zi care se votează cu 17 voturi “pentru” şi 

2 voturi “abţinere” (domnii consilieri Lupu Ionuţ şi Moşescu Bogdan-Marian). 

Se trece la punctul nr.  6 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 38) privind aprobarea numărului 

maxim de posturi de asistenţi personali ai persoanelor cu handicap grav din municipiul Medgidia, pentru anul 

2021. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Avem la mapă avizul secretarului şi avizul comisiilor de specialitate. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 38 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi „pentru”. 

Se trece la punctul nr. 7  de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 39) privind instituirea unor 

sectoare de drum cu sens unic din municipiul Medgidia. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Avem la mapă avizul secretarului şi avizul comisiei de specialitate. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Vă rog când consemnaţi numărul de voturi să menţionaţi câte 

voturi “pentru”, câte “împotrivă” pentru că aşa este procedura, e normal să se ştie ce se consemnează.  

Dl. preşedinte de şedinţă: Cine este “pentru”? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Referitor la punctul 7... 

Dl. preşedinte de şedinţă: Cine este “pentru”? Am supus la vot. 
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Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Până să treceţi la vot... 

Dl. preşedinte de şedinţă: Am supus la vot. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Nu aveţi cum pentru că procedura spune că... 

Dl. primar Valentin Vrabie: Nu dai tu voie să dea drumul la vot? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: E o legislaţie în vigoare. Citiţi legea şi după aceea mai vorbiţi. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Domnul primar, sunteţi invitat,  nu ne băgaţi pumnul în gură. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Nu sunt invitat, eu am iniţiat. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Cine este “pentru”? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Fără să vă certe... 

Dl. preşedinte de şedinţă: Vă rog frumos, nu mă ceartă nimeni. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Este o procedură în vigoare, vă rog să o respectaţi. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Impotrivă, abţineri. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu votăm până nu ne lăsaţi să vorbim. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Se discută pe marginea proiectului de hotărâre a Consiliului 

local. E o chestiune simplă, e pe procedură. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Spune câte pentru, câte împotrivă. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Nu vă dictează primarul ce să faceţi. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Intâmplător sunt primar în oraşul ăsta. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu sunt abţineri, nu votăm. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Asta nu înseamnă că sunteţi dictator. Mi se pare penibil. 

Dl. preşedinte de şedinţă: 14 “pentru”. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Să fie cât mai transparent pentru toată lumea. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Si restul nu votează. Vă rog, doamna secretar, să  consemnaţi că nu 

au votat. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 39 de pe ordinea de zi care se votează cu 14 voturi “pentru”. 

Domnii consilieri locali Sali Sabri, Radu Sorin-Elvis, Vlădescu Luminiţa, Lupu Ionuţ şi Moşescu Bogdan-Marian 

au refuzat să voteze. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Procedura în vigoare spune aşa că până la demersul votului se 

discută pe marginea proiectului de hotărâre de Consiliu local. Vă dictează ce să scrieţi? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Domnul preşedinte, noi, 5 consilieri, nu am votat. S-a consemnat în 

procesul-verbal de şedinţă că nu am votat întrucât nu ni s-a dat voie să vorbim? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Parcă sunteţi comandant, pe cuvânt. 

Dl. consilier Zisu Constantin: Mai încet, că mă doare capul! 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Ieşiţi afară dacă vă doare capul, aţi venit să vă doară capul. 

Dl. consilier Brânză Dumitru: Doamna Vlădescu, numai 2 secunde. Eu sunt mai nou venit acum. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu, sunteţi vechi în toate, mai ales că aveţi soţia angajată la DGDPP. 

Abţineţi-vă! 

Dl. consilier Brânză Dumitru: Cineva care nu are argumente, începe să zbiere. Dumneavoastră aşa 

faceţi. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Vă rog să tăceţi. Dumneavoastră nu puteţi vorbi că aveţi soţia 

angajată la DGDPP. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Doamna Vlădescu, dar soţul dumneavoastră unde lucrează? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu lucrează în primărie. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Director la ANIF.  

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: A făcut facultate. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Fiul dumneavoastră unde lucrează? La ACN. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Dumneata nici diploma de liceu nu o ai legală şi o să verificăm şi 

treaba asta sa demonstrăm dacă diploma de liceu este falsă. Dacă vii cu abuzuri din astea şi minciuni.  

Dl. primar Valentin Vrabie: De ce, soţul nu lucrează la ANIF şi copilul la ACN? 
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Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: La mine nu mai merge cu minciuni şi cu falsuri şi cu delapidări şi cu 

hoţiile tale. Să fie clar. 

Se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 40) privind aprobarea numărului 

şi a cuantumului burselor care se vor acorda elevilor din învăţământul preuniversitar de stat pentru semestrul I al 

anului şcolar 2020-2021. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Pe procedură, aş vrea să iau cuvântul. Respectaţi vă rog frumos 

procedura. Nu mai ascultaţi că vă instigă la nerespectarea legislaţiei.  

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Cum a făcut cu mulţi şi o să aibă probleme. Cu mulţi angajaţi a făcut 

lucrul ăsta care vor păţi lucruri grave din cauza lui. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: In aceeaşi situaţie eram şi eu în 2019 când i-am spus că se 

trimite singur în puşcărie pentru că încalcă legea. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Deviaţi de la subiect, nu are nicio legătură cu ce discutăm. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Are legătură. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Nu are nicio legătură. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Am o rugăminte, opriţi circul, domnul preşedinte! 

Dl. preşedinte de şedinţă: Lăsaţi-mă să îmi conduc şedinţa. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Pe procedură am dreptul să vorbesc. In momentul în care se dă 

cuvântul, numai o persoană vorbeşte. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Nu v-am dat cuvântul. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Incercaţi să moderaţi civilizat. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Dacă mă lăsaţi, o moderez foarte civilizat. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: A modera înseamnă a da cuvântul pe rând, nu înseamnă a nu da 

nimănui cuvântul. Vă rog frumos sa citiţi legislaţia şi vă rog frumos să se consemneze că se încalcă procedura 

flagrant cu instigarea primarului. Pentru că se încalcă procedura în acest moment. E inadmisibil. A modera 

înseamnă a da cuvântul pe rând, nu a nu da cuvântul nimănui. Asta e dictatură ce faceţi.  

Dl. preşedinte de şedinţă: Dacă e dictatură şi trebuie să răspund, răspund. Când o să fiţi dumneavoastră 

preşedinte, răspundeţi. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Vă sfătuieşte să încălcaţi legea. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu, domnul preşedinte, ne daţi cuvântul. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Nu vă dau, doamnă, niciun cuvânt. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Aveţi obligaţia pe lege să ne daţi cuvântul. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Doamnă, dar nu vedeţi că nici nu mă lăsaţi să vă dau cuvântul? Nici măcar nu 

mă lăsaţi să vă dau cuvântul. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Vă rog sa daţi cuvântul. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Aţi început într-un mod şi acum mă puneţi pe mine să vă dau cuvântul? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Vă rog frumos să respectaţi legislaţia şi să nu ne băgaţi pumnul în 

gură. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Nemulţumirea o exercitaţi prin vot. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Domnul preşedinte, o rugăminte, că stau cu mâna ridicată de 

vreo 15 minute. V-am rugat respectuos... 

Dl. primar Valentin Vrabie: La câte miliarde ai luat de la primărie.. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Dar dumneata câte miliarde ai delapidat? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Iar vorbeşte moara stricată. Are o placă. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Am plătit datoriile voastre. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Ai plătit din buzunarul tău de acasă? 

Dl. preşedinte de şedinţă: Doamnă, vă rog frumos! 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu mai jigni. Nu îl lăsaţi să ne jignească. Un penal nu are voie să ne 

jignească. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Dar lăsaţi-mă, doamnă, să îmi duc şedinţa. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Eu sunt penal? 
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Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Da. Ai dosare penale, eşti penal. 

Dl. consilier  Rapciuc Bogdan Gheorghe: Doamnă, dar din cauza dumneavoastră nu putem să purtăm o 

şedinţă civilizată? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Dacă ne dă cuvântul civilizat o să votăm. 

Dl. consilier  Lupu Ionuţ: Cine intervine civilizat, lăsaţi-l să vorbească. Cine ţipă şi jigneşte, îl 

întrerupeţi. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Simplu, conform legii. E foarte simplu. Domnul preşedinte, aş 

vrea să am o observaţie. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Vă rog să nu depăşiţi un minut. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Nu e nici cu timp.  

Dl. preşedinte de şedinţă: Dacă vreţi aplicăm regulamentul că nu putem să stăm. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Suntem la punctul 8 pe ordinea de zi cu bursele elevilor. Ele s-

au acordat şi retroactiv? Pentru că a fost o problemă, Asociaţia elevilor a dat în judecată. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Haideţi, supuneţi la vot, domnul preşedinte! 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: O întrebare dacă poate cineva să îmi răspundă.  

Dl. preşedinte de şedinţă: Astea sunt 2020-2021. La care vă referiţi retroactiv? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Dacă s-au acordat şi retroactiv banii. Domnule, e o moară 

stricată, nu mă lasă să vorbesc. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Cum să spui unui om ca tatăl tău „moară stricată”, tinere? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Nu există termen de comparaţie. Să nu mai faceţi astfel de 

referiri nefericite. O întrebare, dacă s-au acordat şi retroactiv pe anii în care nu s-au acordat aceste burse. Dacă 

poate domnul primar să ne răspundă. Pentru că elevii şi-au câştigat în instanţă dreptul ăsta. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Asta a fost întrebarea, da? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Dacă puteţi să îi daţi cuvântul să răspundă. Poate să ne 

răspundă? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Scrie în documente, a primit hârtiile. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Asta e clar, pe 2020-2021.  

Dl. primar Valentin Vrabie: Dacă aşa scrie. Eu văd că primiţi nişte documente. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Domnul preşedinte, eu am adresat o întrebare scurtă. E cu da 

sau nu. 

Dl. primar Valentin Vrabie: La mapă, cu 10 zile înainte de şedinţă, toţi consilierii primesc pe mail şi au 

şi la mapă la comisii toate documentele necesare iniţierii unui proiect de hotărâre. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Se vede că nu ştie, cu 5 zile, nu cu 10. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Inainte au comisiile. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Nu toţi consilierii primesc pe toate comisiile, domnule primar, 

poate nu ştiaţi. Sunteţi în eroare, nu toţi consilierii primesc materialele. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Lăsaţi să vorbească. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Nu ştie. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Nu contează. Ce facem, iar creăm dialog? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: E da sau nu. S-au acordat şi retroactiv? E simplă întrebarea. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Mai departe. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Deci nu vrea să răspundă. Să se consemneze că nu vrea să 

răspundă. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 40 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi “pentru”. 

Se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 41) privind aprobarea Planului de 

Ordine şi Siguranţă Publică al Poliţiei Locale Medgidia. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Avem la mapă avizul secretarului şi al comisiilor de specialitate. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: O observaţie. Stiu că vă deranjează că se dezbat, dar ăsta e rolul 

Consiliului local. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Sunt comisii în care se dezbat, nu se dezbat în şedinţa. 
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Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Aş vrea civilizat să spun lucrurile până la capăt pentru că mă 

întrerupe. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Dar proiectul numărul 9 a fost la toate comisiile. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Planul pe ordine şi siguranţă publică a relevat nişte date 

înfiiorătoare cu privire la creşterea infracţionalităţii. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Ce facem aici, domnul preşedinte? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 41 de pe ordinea de zi care se votează cu 14 voturi “pentru” , 

1 vot “abţinere” (domnul consilier Lupu Ionuţ). Domnii consilieri locali Sali Sabri, Radu Sorin-Elvis, Vlădescu 

Luminiţa şi Moşescu Bogdan-Marian au refuzat să voteze. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Noi nu votăm pentru că ne puneţi pumnul în gură şi nu avem voie să 

aflăm mai multe lucruri de la colegii care au citit mai multe şi au lucruri de spus. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Doamna secretar, aş avea rugămitea să se consemneze faptul că 

procedura pe această şedinţă de consiliu local este profund viciată, nu se respectă regulamentul de funcţionare a 

Consiliului local. Işi asumă primarul riscul ca toate aceste proiecte să fie lovite de nulitate, nerespectând legea. 

Se trece la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 42) privind aprobarea numirii 

domnului Tutungiu Nicolae în funcţia de conducere de director al Clubului Sportiv Medgidia. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Haideţi să mai votăm încă o dată propunerea de suspendare a dezbaterilor. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Nu aveţi cum în mijlocul şedinţei. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Taman la Tutungiu care a primit bani de la constructor în numele 

dumneavoastră, că sunt martori, a luat şpăgi în numele dumneavoastră şi îl propuneţi director de Club Sportiv. 

Avem probe în acest sens. Ne lăsaţi să vorbim ca să prezentăm şi să fie consemnat în procesul-verbal de şedinţă. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Mergeţi la DNA şi faceţi plângere. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Vreau să mă duc cu procesul-verbal de şedinţă că asta mă întreabă 

dacă am anunţat în Consiliul local lucrul ăsta. Si vreau să îl audă toţi colegii. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Nu are niciun drept Consiliul local. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Drepturile dumitale le ai dumneata şi ne laşi în pace să ne facem 

treaba ca să nu păţim şi noi ce vei păţi tu şi ce ai păţit. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Supun la vot proiectul nr. 10. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu s-a dezbătut punctul nr. 10. Domnul Tutungiu nu îndeplineşte 

condiţiile legale. Pe de altă parte, există un dosar la DNA, printr-o plângere penală făcută de 10 consilieri locali 

in mandatul trecut pentru că s-au făcut acţiuni de delapidare, de abuz în serviciu, de angajări ilegale, de plăţi şi 

cheltuieli nelegale. Acest om nu îndeplineşte condiţiile legale de angajare. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Nu îl votaţi. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Domnul preşedinte, pot să vorbesc şi eu? 

Dl. preşedinte de şedinţă: Spuneţi! 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Care este logica pentru care se intră cu acest proiect în Consiliu, de 

aprobare a numirii, atâta vreme cât domnul Tutungiu a susţinut un concurs? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Aşa e Regulamentul. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Da, dar tot Regulamentul la art. 30 spune foarte clar că directorul 

Clubului Sportiv ocupă postul prin concurs la propunerea primarului sau a Consiliului local, în condiţiile legii. In 

condiţiile legii, nu s-a respectat legea. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Prin concurs. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: A consemnat şi Curtea de Conturi că a ocupat funcţia... 

Dl. primar Valentin Vrabie: Prin dispoziţie de primar a fost până la ocuparea postului. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Da, dar în 2018, în martie când l-aţi numit, el în 6 luni trebuia să dea 

concurs. A dat în 2021. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Sunt reclamaţii, vedem cum ies reclamaţiile. Asta e procedura. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Nu înţeleg care e logica de ce se vine cu aprobarea numirii după ce s-a 

dat concurs? 
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Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Pentru a se acoperi dumnealui de toate abuzurile pe care le-a făcut 

dumnealui. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Retroactiv nu funcţionează nicio lege. Legea funcţionează de azi încolo. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: A luat şpagă de la constructor. Avem martori. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Doamnă, sunteţi creştină? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Sunt mai creştină decât dumneata. 

Dl. primar Valentin Vrabie: E postul Paştelui. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Postul Paştelui nu este şi pentru oamenii de care îţi baţi joc 

dumneata? Nu e postul Paştelui pentru oamenii ăia? Si pentru alţii pe care ii duci şi îi plimbi cu maşini şi le dai 

camere la hotel noaptea? 

Dl. preşedinte de şedinţă: Nu are legătură cu proiectul de hotărâre. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Are legătură. O să vedeţi ce legătură are. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 42 de pe ordinea de zi care se votează cu 14 voturi “pentru”, 3 

voturi “împotrivă” (domnii consilieri Radu Sorin-Elvis, Sali Sabri şi Vlădescu Luminiţa) şi 2 voturi “abţinere” 

(domnii consilieri Lupu Ionuţ şi Moşescu Bogdan-Marian). 

Se trece la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 43) privind aprobarea 

documentaţiei tehnico-economice-faza D.A.L.I. şi a indicatorilor tehnico-economici pentru proiectul “Reabilitare 

şi modernizare imobil strada Republicii, nr. 34 din municipiul Medgidia-faza D.A.L.I.”. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Eu vă iert că sunt creştin. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Când închiriezi camere noaptea la hotel eşti creştin, pe hotelul 

primăriei, pe banii publici? 

Dl. preşedinte de şedinţă: Doamnă, staţi să facem reabilitarea. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Aveţi grijă că e în dreapta dumneavoastră. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 43 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi “pentru”. 

Se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 45) privind aprobarea Structurii 

organizatorice şi a Statului de funcţii ale aparatului de specialitate al primarului municipiului Medgidia, judeţul 

Constanţa. 

Dl. consilier Lupu Ionuţ: Pe ce criterii se face desfiinţarea celor 7 posturi? De ce x şi nu y, de ce y şi nu 

z? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Dacă era z nu era h. Aşa e în viaţă. 

Dl. consilier Lupu Ionuţ: O singură întrebare de bun simţ. Nu jignesc, nu ţip. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Cui adresaţi întrebarea? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Ce glumă sinistră!  

Dl. consilier Lupu Ionuţ:Cine poate să îmi răspundă. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Dacă nu e x e y. 

Dl. consilier Lupu Ionuţ: De ce fix acele 7 persoane? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Dacă tu eşti generaţia tânără... 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Poate să ne răspundă cu bun simţ dacă poate, dacă are. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Aparatul de specialitate este al primarului, după cum ştiţi. El îşi 

organizează activitatea în instituţie şi doar este supus aprobării Consiliului local. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: In baza legii, asta trebuie să spuneţi, nu ilegal. Care sunt 

criteriile? E o întrebare simplă. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Acestea sunt atribuţiile primarului. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Nu trebuie să explicaţi? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Sunt membri ai aceleaşi familii de 20 de ani care lucrează în ADP.   

Dl. primar Valentin Vrabie: Tie să îţi dau explicaţii? Aşa te-am dat şi pe tine afară, că nu erai bun, că nu 

ai făcut nimic, ai stat ca un parazit 3 ani, ai luat miliarde de lei şi te-am dat afară. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Aţi fost cam mulţumit de banii europeni pe care i-aţi cheltuit 

dumneavoastră după bunul plac. 
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Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Din punctul meu de vedere, acesta este un proiect pe care primarul îl 

propune ca să aranjeze anumite posturi pentru avantajele angajaţilor pe care i-a angajat abuziv, fără studii, fără 

vechime, fără pregătire în interesul dânsului şi numai al dânsului. Această organigramă şi stat de funcţii fac 

discriminări între angajaţi. Pentru cei care au răspuns pozitiv la abuzurile şi la delapidările, la semnăturile de 

documente, au primit maşini, bani, angajări la membri de familie, camere la hotel, mese festive, iar pentru restul 

le-a desfiinţat posturi. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Vorbiţi pe subiect, vă rog frumos! 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Pune presiune pe oameni, dar mâine, cu probele pe care le avem noi.. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Vorbiţi pe subiect! 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: vom merge la DNA, vă anunţ acum şi vreau să fie consemnat, vom 

merge la DNA cu probele audio-video şi înscrisuri referitoare la această organigramă. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Doamnă, dar vorbiţi pe subiect. Doamnă şi eu trebuie să ajung la ora 9 la 

Bucureşti, că am o şedinţă acolo şi trebuie să mă întâlnesc cu 3 colegi, să bem un ceai, o cafea şi un suc. Serios, 

faceţi ce vreţi că nu mă interesează. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Amanta şi compania conduce primăria Medgidia din banii publici în 

interesul primarului. Aşa o să transmit. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Sunteţi conştientă ca bateţi câmpii? Vă rog frumos! 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Am documente, am înscrisuri. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Faceţi ce vreţi mâine, nu mă interesează.  

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Vreau să le ştiţi că o să vă cheme. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Discutăm după şedinţă împreună dacă vreţi să ne anunţaţi ceva. 

Dna. consilier Florea Elena: Noi ce să ştim, ceea ce spuneţi dumneavoastră? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Stiţi deja dumneavoastră. 

Dna. consilier Florea Elena: De unde să ştiu? 

Dl. consilier Zisu Constantin: Exact ca Şoşoacă vorbeşte. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: De la fata dumneavoastră, nu ştiţi? 

Dl. consilier  Rapciuc Bogdan Gheorghe: Doamnă, dar vorbiţi pe subiect. 

Dna. consilier Florea Elena: Ce să ştiu de la fata mea? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu ştiţi de la fiică, că e angajată? Prin ce concurs? 

Dna. consilier Florea Elena: A dat concurs. Nu ţi-e ruşine, nesimţito? Are master, are facultate. Deja ai 

întrecut măsura.  

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Doamna Florea, aţi luat-o razna? 

Dna. consilier Florea Elena: Nu ţi-e ruşine ca ai copilul la cealaltă fată a mea? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu eşti în conflict de interese? Că s-a angajat când erai consilier? 

Dl. preşedinte de şedinţă: Vă rog frumos să vă opriţi! 

Dna. consilier Florea Elena: Nu sunt în niciun conflict. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Vă rog frumos să vă opriţi! 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Sunt oameni care sunt angajaţi fără liceu şi fără diplome, sunt 

oameni cu facultăţi care sunt daţi afară. 

Dna. consilier Florea Elena: Am copiii cu studii superioare. Te rog  să te abţii referitor la copiii mei! 

Dl. preşedinte de şedinţă: Vă rog frumos să vă opriţi! 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Mai sunt şi alţii cu studii care sunt chinuiţi. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Să se consemneze că nu s-a răspuns la întrebare. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 45 de pe ordinea de zi care se votează cu 14 voturi “pentru” şi 

5 voturi “împotrivă” (domnii consilieri locali Sali Sabri, Radu Sorin-Elvis, Vlădescu Luminiţa, Lupu Ionuţ şi 

Moşescu Bogdan-Marian). 

Se trece la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 46) privind aprobarea 

completării inventarului domeniului privat al Municipiului Medgidia, conform Anexei la procesul-verbal al 

comisiei de inventariere nr. 3381/09.03.2021. 
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Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 46 de pe ordinea de zi care se votează cu 14 voturi “pentru” şi 

5 voturi “abţinere” (domnii consilieri locali Sali Sabri, Radu Sorin-Elvis, Vlădescu Luminiţa, Lupu Ionuţ şi 

Moşescu Bogdan-Marian). 

Se trece la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 47) privind aprobarea 

dezmembrării imobilului-teren intravilan în suprafaţă de 14037 mp, având număr cadastral 102314 şi înscris în 

Cartea funciară nr. 102314 a unităţii administrativ-teritoriale Medgidia. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 47 de pe ordinea de zi care se votează cu 14 voturi “pentru”, 3 

voturi “împotrivă” (domnii consilieri Radu Sorin-Elvis, Sali Sabri şi Vlădescu Luminiţa) şi 2 voturi “abţinere” 

(domnii consilieri Lupu Ionuţ şi Moşescu Bogdan-Marian). 

Se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 48) privind acceptarea de către 

Municipiul Medgidia, judeţul Constanţa a ofertei de donaţie autentificată sub nr. 343/18.02.2021, din partea 

EGAL TEAM S.R.L.. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Este vorba despre fostul Stadion IMUM probabil, da? Vreau să întreb, 

dacă are cineva cunoştinţă, există cumva o hotărâre de Guvern pentru schimbarea destinaţiei bazei sportive 

înainte de a fi lotizată? Conform Legii 69/2000? 

Dl. preşedinte de şedinţă: Eu nu am de unde să stiu. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Pentru că, prin lege, bazele sportive se schimbă doar prin hotărâre de 

Guvern. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Acelea publice, nu private.  

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: A fost înscrisă ca bază sportivă. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Nu a fost niciodată. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Aşa era şi titulatura când s-a scos la vânzare prima dată pe Olx. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Era proprietate privată. Nu era domeniul public. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 48 de pe ordinea de zi care se votează cu 14 voturi “pentru” şi 

5 voturi “abţinere” ( domnii consilieri locali Sali Sabri, Radu Sorin-Elvis, Vlădescu Luminiţa, Lupu Ionuţ şi 

Moşescu Bogdan-Marian). 

Se trece la punctul nr. 16 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 49) pentru modificarea H.C.L. 

nr. 134/21.12.2020 privind aprobarea documentaţiei de primă înscriere a unor imobile în sistemul integrat de 

cadastru şi carte funciară şi includerea în domeniul public al Municipiului Medgidia. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 49 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi “pentru”. 

Se trece la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 50) privind iniţierea procedurii 

de vânzare a imobilului teren intravilan aflat în domeniul privat al municipiului Medgidia, în suprafaţă de 133 

mp, având număr cadastral 106095 şi înscris în C.F. nr. 106095, în condiţiile art. 364 alin. (1) si (2) din O.U.G. 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 50 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi “pentru”. 

Se trece la punctul nr. 18 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 51) privind aprobarea vânzării 

prin licitaţie publică a imobilului teren intravilan aflat în domeniul privat al municipiului Medgidia, identificat cu 

număr cadastral 109026 şi înscris în Cartea Funciară Nr. 109026. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 51 de pe ordinea de zi care se votează cu 14 voturi “pentru” şi 

5 voturi “împotrivă” ( domnii consilieri locali Sali Sabri, Radu Sorin-Elvis, Vlădescu Luminiţa, Lupu Ionuţ şi 

Moşescu Bogdan-Marian). 

Se trece la punctul nr. 19 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 52) privind aprobarea listei de 

priorităţi pentru repartizarea locuinţelor tip A.N.L. în municipiul Medgidia, în anul 2021. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: O întrebare pentru domnul primar, dacă a făcut demersuri pentru 

construirea altor blocuri de tip ANL pentru că ştiu că sunt foarte multe solicitări? 

Dl. preşedinte de şedinţă: Ce legătură are? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: E o întrebare în legătură cu alocarea unităţilor locative de tip 

ANL. Dacă poate să ne răspundă pentru că sunt foarte multe solicitări, pe ordinea de zi avem doar câteva 

solicitări care sunt aprobate. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Nu are legătură cu subiectul. 
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Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Faceţi circ. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Nu facem niciun circ, dacă vorbiţi pe subiect, vă las. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Vă plângeţi că e circ, dar nu daţi cuvântul. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Nu e niciun circ, dacă vorbiţi pe subiect. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Lăsaţi-mă să vorbesc politicos să spun un lucru până la capăt. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Dacă vorbiţi pe subiect. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian:  Că vă convine sau nu vă convine, asta nu e treaba oamenilor. 

Intrebarea era dacă aţi făcut demersuri să construiţi şi alte locuinţe de tip ANL pentru că solicitările sunt 

foarte mari, atât domnul primar cât şi domnul Păun cunosc foarte bine situaţia, e o întrebare cu da sau nu. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Aţi întrebat o dată, am înţeles. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Aştept răspunsul. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Supun la vot. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Domnul preşedinte? 

Dl. preşedinte de şedinţă: Asteptaţi răspunsul de la mine? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Aştept răspunsul de la domnul primar. Am adresat o întrebare 

politicoasă. Vă plângeţi de circ, dar tot voi îl faceti. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Aştept să răspundă fiecare? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Aştept un răspuns, e cu da sau nu. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Nu a răspuns. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Da, am făcut demersuri, nu, nu am făcut demersuri. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Nu a răspuns. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: E foarte simplă întrebarea. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Dacă nu vrea să răspundă? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Spuneţi că nu vrea să răspundă. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Nu vrea să răspundă. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: E un circ penibil, ce aţi făcut în mandatul anterior faceţi şi 

acum. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Asfaltăm, reabilităm străzi. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Pe proiectele noastre, altceva nu ai făcut în plus, nimic in plus. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Dacă voi aţi făcut lucrul ăsta de ce sunt eu anchetat? Voi vă lăudaţi cu ele 

şi eu sunt anchetat. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Tu le-ai distrus. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 52 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi „pentru”. 

Se trece la punctul nr. 20 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 53) privind aprobarea 

reglementării situaţiei juridice a persoanelor tolerate în locuinţele aparţinând U.A.T. Medgidia. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 53 de pe ordinea de zi care se votează cu 16 voturi “pentru” şi 

3 voturi “împotrivă” (domnii consilieri Radu Sorin-Elvis, Sali Sabri şi Vlădescu Luminiţa). 

Se trece la punctul nr. 21 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 54) privind atribuirea în folosinţă 

gratuită către Asociaţia “Cluster pentru promovarea afacerilor specializate în tehnologii şi surse alternative de 

energie-Medgreen-sud-est şi Regiunea Bucureşti-Ilfov” a unei părţi, respectiv camera 20, parte a imobilului situat 

în municipiul Medgidia, str. Decebal, nr. 35, judeţul Constanţa, proprietate publică a municipiului Medgidia, 

identificat cu nr. cadastral 108060 şi înscris în Cartea funciară nr. 108060, pe o perioadă de 5 ani. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 54 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi „pentru”. 

Se trece la punctul nr. 22 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 55) privind aprobarea bugetului 

de venituri şi cheltuieli al Spitalului Municipal Medgidia, judeţul Constanţa, previzionat pentru  anul 2021. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 55 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi „pentru”. 

Se trece la punctul nr. 23 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 56) privind aprobarea modificării 

organigramei şi a statului de funcţii ale Spitalului Municipal Medgidia. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 56 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi „pentru”. 
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Se trece la punctul nr. 24 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 57) privind acordarea unor 

stimulente lunare pentru salariaţii din cadrul Spitalului Municipal Medgidia, pentru anul 2021. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 57 de pe ordinea de zi care se votează cu 19 voturi „pentru”. 

 

  Se trece la punctul II Diverse  

Dl. preşedinte de şedinţă: La diverse avem adresa Spitalului municipal Medgidia nr. 3535/18.03.2021, 

inregistrată sub nr. 7844/19.03.2021. La numărul 2 informarea Consiliului Local cu privire la faptul că la data de 

31.12.2020 Municipiul Medgidia nu înregistra plăţi restante. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: O minciună. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Si ce am mai primit pe mail. 

Preşedintele de şedinţă desemnat domnul Ozgun Arslan declară închise lucrările şedinţei ordinare a 

Consiliului Local al Municipiului Medgidia din data de 31.03.2021. 

 

Preşedinte de şedinţă, 

Ozgun Arslan 

 

 

Secretar General  Municipiul Medgidia, 

              Melania Solomon 
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